

会议与宴会

CONFERENCES & EVENTS

大宴会厅 - 东海厅

EAST SEA GRAND BALLROOM

舟山希尔顿酒店拥有2600多平方米的会议与宴会空间，灵活多变，其中1010平方米的大宴会厅 - 东海厅坐拥无敌海景，可圆桌设宴招待多达600位宾客，是举办各式婚礼与宴会的理想之选。希尔顿专业的会议与宴会管家提供无微不至的个性化服务，您还可根据需求，定制专属您个性和喜好的婚宴主题现场。

Hilton Zhoushan features meeting and conference spaces of total 2,600 m², including a spectacular pillarless East Sea Grand Ballroom of 1,010 m² with panoramic sea view. The East Sea Grand Ballroom offers ultimate convenience and can accommodate over 600 guests in a round-table setting. Our dedicated planning team will look into every single detail of the event, making sure the ballroom is decorated exquisitely to match the event theme and your unique requirements. Our professional expertise and careful service will ensure your next meeting is a resounding success.



东海宴会厅
East Sea Ballroom



董事会议室
Boardroom



董事会议室
Boardroom

场地规格与容纳人数 CAPACITIES & DIMENSIONS

会议厅 Event Space	面积 (平方米) Area(m ²)	宴会式 Banquet	剧院式 Theatre	课桌式 Classroom	U-型 U-Shape	鸡尾酒式 Cocktail	董事会型 Boardroom
东海厅 East Sea Ballroom	1010	550	900	510	130	500	100
东海厅1 East Sea Ballroom1	350	130	300	120	39	150	45
东海厅2 East Sea Ballroom2	310	170	280	160	39	150	45
东海厅3 East Sea Ballroom3	350	170	280	160	39	150	45
莲花洋厅 Lianhuayang	570	320	300	270	72	250	30
会议室 1 Meeting Room 1	60	10	45	27	20	10	27
会议室 2 Meeting Room 2	60	10	30	18	15	10	18
会议室 3 Meeting Room 3	171	70	80	54	33	25	30
会议室 5 Meeting Room 5	90	40	50	36	27	15	27
会议室 6 Meeting Room 6	132	—	70	54	33	20	30
会议室 7 Meeting Room 7	70	—	30	27	15	10	15
董事会 Boardroom	171	—	—	—	—	—	30
贵宾室 VIP Room	56	—	—	—	—	—	16

